
 

Lederens månedsbrev – juli/august 2024 

Til medlemmene i Langesundsfjorden kystlag 

Da er sommeren passert, og kystlaget er tilbake i vanlig gjenge igjen. Vi har akkurat hatt besøk av 

alle 8. klassingene i kommunen, totalt 180 elever, som har tilbragt en dag sammen med oss. 

Dette har pågått siden 2008, og nærmere 3000, 8. klassinger har vært innom oss disse årene. 

Imponerende! 

Selv om det har vært sommer og man skulle tro at de fleste var bortreist på ferie etc. så har det 

vært utrolig mange som har vært samlet på våre dugnadsdager. Mellom 15-20 personer har 

kommet til vår dugnadsfrokost på torsdager gjennom hele sommeren. 

Vi ønsker følgende nye medlemmer velkommen i juli og august: 

• Svein Ståle Eggen 

• Åge Frisak 

• Robert Rossvoll 

• Dag Yngland 

 

Her er noe av det som har skjedd i juli og august. 

1. Besøk av seilskuta Atene 

Atene, Sveriges vakreste seilskute var på besøk i Langesund 7. juli. Vi tok imot mannskapet og 

hadde omvisning i Cudrio kystmuseum, RS2 og i våre lokaler. De skulle videre opp 

Telemarkskanalen og til Notodden. 

  

2. Langesundsfjorden kystkultursenter 

Styret hadde sitt første styremøte 12 juli.  Her var det innledende samtale om kommunene 

deltagelse i et kystkultursenter. Trude Lyng deltok på dette møte. Kommunen forbereder en sak 

om dette som skal opp i kommunestyret i oktober 

http://www.langesundsfjordenkystlag.no/


3. Museumsdriften i sommer 

Cudrio sjøbod har vært godt besøkt i sommer. Over 1000 personer har vært innom. Museet har vært opp 
lørdager i sommer, ved større arrangementer og på forespørsel fra flere personer og foreninger. Museet 
skal også være opp 7, 14 og 21 september i forbindelse med høstmarkedene i Langesund. 

4. Langesund Internasjonale Seilskutefestival 30.7 

Kystlaget var ikke direkte involvert i selve arrangementet på dampskipskaia 30.7, men hadde fått ansvaret 

å ta imot trossene og hjelpe til med fortøyningen av de 2 seilskutene som skulle komme. Det var bare den 

ene seilskuta som kom, Gulden Leeuw.  

  

Om bord var ca. 50 ungdommer, herav 10 ungdommer fra Grenland som hadde vært med fra Frankrike. 

Kystlagets unge medlem Theodor Eidbo Hansen var mentor for ungdommene herfra. Vi hadde 

mannskapet på frokost hos samt at de fikk omvisning i våre lokaler, RS2 og museene. Skipper informerte 

om skuta på vår frokost. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



5. Kystled aktivitet 

Utleie av våre 3 kystledhus har vært meget bra i sommer. Vårt vaktteam og bookingansvarlig har vært 

travelt opptatt å svare på spøsmål i forbindelse med bookingen, fakturering, ta imot gjestene, utlevering 

av nøkler, utleiebåt etc. Det er et stort apparat rundt dette. I tillegg skal det fylles opp med diverse 

forbruksmateriell. Dette er kystlagets viktigste inntektskilde. Godt jobba. 

 

6. Besøk av alle 8. klassingene i kommunen 

Da er besøk av alle 8. klassingene i kommunen gjennomført. Ca. 180 elever fra 6 klasser har hatt en hel 

dag hver hos oss. Alle har fått vært ute med RS2, heist seil, lært 3 forskjellige knuter og info om RS2 

historie. De har også lært å ro litt, noe som mange ikke har gjort før samt at de har fått høre om Langøyas 

historie. Det er bare positivt å si om ungdommen som har vært hos i år. Her er noen bilder fra oppholdet 

hos oss. 

  

  

 

 

 

En stor takk til alle 14-15 medlemmer 

som hver dag har stilt opp disse 6 dagene 

på RS2, pramroing og ikke minst 

kjøkkentjenesten. Vi har fått servert 

nydelig mat disse dagene og med 

marsipankake siste dag. Ca. 600 timer har 

gått med fra oss i dette arbeidet. 

Tusen takk til alle involverte for en 

fantastisk innsats. 



7. Brev til Bamble kommune 

Brev ble sendt til Bamble kommune i august i forbindelse med kaos i gjestehavna i Langesund. Dette er en 

stor sikkerhetsrisiko dersom det skulle oppstå f.eks.brann. RS2 har heller ikke muligheter å komme seg til 

kai med slike tilstander. 

 

 

8. RS2 med på film 

Den 19. august var et amerikansk / engelsk filmselskap her for å filme fyret og inn mot Langesund og 
Sjerkøya i forbindelse med etablering av firma Oldroyd på Skjerkøya. Filmen skal vises på Earth 

dokumentar serie. Det er ganske store greier at de faktisk kom til Bamble pga Oldroyd. Vi fikk en 

forespørsel av Bamble Næringsråd om vi kunne tenke oss å stille med RS2, noe vi gjorde. Vi er 

spent på resultatet når det kommer.  
 

 

 

9. Høy vannstand i Cudrio sjøbod 

 

PD lagde en artikkel om dette. Også om 

manglende merking av sjøkabel som går fra 

nordenden av Nordre brygge til 

Hovedgården på Langøya. 

Lokale nyheter, Langesund | Etterlyser 

merking av sjøkabel: – De ankrer opp og 

risikerer å få med kabelen opp (pd.no) 

Lokale nyheter, Langesund | Frykter for 

sikkerheten ved brygga: – Tidvis fullstendig 

kaos i sommer (pd.no) 

De som var med på RS2 var 

Leif (skipper), Klaus, Atle, Dag 

og Jan-Olav 

 

Det er sjelden at man har høyvann så tidlig 

på året. Det pleier å komme i oktober, med 

23 august kom det inn vann over alle gulv på 

grunnplan i Cudrio sjøbod. Det var allerede 

tatt noen forholdsregler så skaden på 

gjenstander var begrenset. 

 

https://www.pd.no/etterlyser-merking-av-sjokabel-de-ankrer-opp-og-risikerer-a-fa-med-kabelen-opp/s/5-40-758037
https://www.pd.no/etterlyser-merking-av-sjokabel-de-ankrer-opp-og-risikerer-a-fa-med-kabelen-opp/s/5-40-758037
https://www.pd.no/etterlyser-merking-av-sjokabel-de-ankrer-opp-og-risikerer-a-fa-med-kabelen-opp/s/5-40-758037
https://www.pd.no/frykter-for-sikkerheten-ved-brygga-tidvis-fullstendig-kaos-i-sommer/s/5-40-757923
https://www.pd.no/frykter-for-sikkerheten-ved-brygga-tidvis-fullstendig-kaos-i-sommer/s/5-40-757923
https://www.pd.no/frykter-for-sikkerheten-ved-brygga-tidvis-fullstendig-kaos-i-sommer/s/5-40-757923


 

10. Andre aktiviteter 
• Besøk av Bamble kommune kulturavdeling (adm. og politikere) og tilsvarende i Telemark 

Fylkeskommune. Hyggelig at vi blir kontaktet for å fortelle om det vi holder på med 

• Kystlaget har stilt opp med flere turistvakter gjennom sommeren 
 

11. Hva skjer? 

Noen av de kommende aktiviteter i september 2024: 

 

• Styremøte i Langesundsfjorden kystkultursenter 3 september 

• Møte med Bamble kommune 4.9 ang Cudrios gate 3 

• Møte i styret for Langøya og kystkultur 4.9 

• Cudrio sjøbod holder åpent 7, 14 og 21 september i forbindelse med høstmarkedene i Langesund 

• Ferdigstille støttemur ved inngangsparti Forpakterboligen 

• Landsetting av små trebåter 

• Deltagelse på tilskuddskveld m/ Sparebankstiftelsen 9 september 

• RS2 til Kystlaget Porsgrund sitt arrangement 28. september 

• Info til Grenland Friluftsråd om våre aktiviteter på Langøya 

• Høsttakkefest – dato ikke endelig fastlagt 

 

Med vennlig hilsen 

Jan-Olav Kvitnes 

Leder Langesundsfjorden kystlag 

Mob.: 97466410 

Email.: jkvitnes@online.no 

www.langesundsfjordenkystlag.no 

 


